

Technostyle

Vol. 2 No. 3, Winter 1983

ISSN:07-4627

The Canadian Association of Teachers of Technical Writing

L'association canadienne des professeurs de rédaction technique et scientifique

SOMMAIRE

CONTENTS

MAKE THAT TECHNICAL WRITING PLEASE!

M.T. Jean Dohaney

1

TOPICALITY AND MEANING: AN ANALYSIS OF TOPIC STRUCTURE IN
THE WRITING OF BUSINESS STUDENTS ADDRESSING A MARKETING
PROBLEM

Janet Giltrow

3

LA REDACTION: CERTAINS CARACTERES DE METIER POUR PROFESSEURS
PERPLEXES ET REDACTEURS DEBUTANTS

Suzanne Major-Hamza

15

WRITING AND SPEAKING: DIFFERENT VERSIONS OF LANGUAGE

Dick Lazenby

18

A NEW JOURNAL TO INTEREST FRENCH TEACHERS

Joan L. Pavelich

21

Technostyle is published three times a year at the University of British Columbia for the Canadian Association of Teachers of Technical Writing. Each issue presents articles discussing the problems of teaching scientific and business writing in Canadian colleges and universities. The journal also publishes articles identifying those writing skills demanded from the professional at work in Canada. Submissions to the editor must be typed, and include a title, the author's name, school/company, and a brief biographical note.

Technostyle est une revue trimestrielle publiée par l'Association canadienne des professeurs de rédaction technique et scientifique à l'Université de la Colombie-Britannique. Chaque numéro présente des articles traitant des problèmes rencontrés par les professeurs enseignant cette discipline aux universités et aux collèges canadiens. La revue publie aussi des articles sur les compétences en rédaction qui sont exigées du professionnel par le marché canadien du travail. Seul les manuscrits dactylographiés, ayant un titre et accompagnés du nom de l'auteur et sa notice biographique seront acceptés par le directeur.

MEMBERSHIP FORM - FORMULE D'INSCRIPTION

To/à: Joan L. Pavelich
Editor/Directeur
c/o Department of English
University of British Columbia
1873 East Mall
Vancouver, B.C.
V6T 1W5

Please enroll me for 1 year in CATTW.
Enclosed is my \$10.00 cheque or money order.

Je vous prie de m'inscrire à l'ACPRTS pour une période de 12 mois. Veuillez trouver ci-joint mon chèque ou mandat-poste de \$10.00.

Name/Nom _____

Address/Adresse _____

City/Ville _____

Postal Code/Code postal _____

Institution _____

